

Presentación del CDC en Port-Bou, Castelló de Ampurias y Figueres

El pasado día 10 de este mes, tuvo lugar la presentación de Convergència Democràtica de Catalunya en Port-Bou y en Castelló de Ampurias. En Port-Bou en el Cine Congesta intervinieron Jaume Dalmau, que presentó el acto y Joan Colomines, Antoni Subirà y Ramon Torrellas, que expusieron la ideología y el programa de CDC. En Castelló de Ampurias, en la sociedad "Aires Nous", intervinieron Josep Montalat, Eduard Puig y Josep M.^a Capella. Se expuso la línea política, socio-económica y agraria del partido en un coloquio sobre las próximas elecciones.

En segon lloc va parlar Francesc Ferrer, el qual va glosar ampliament la reivindicació de l'Estatut de 1932, aportant dades econòmiques de tota mena com a recolzament d'aquesta petició.

Va cloure l'acte, Miquel Roca Junyent, Secretari General adjunt de Convergència Democràtica de Catalunya, el qual bàsicament va fer una seriosa advertència en el sentit de

que les properes eleccions les ha de guanyar Catalunya i posant-nos en guàrdia contra aquests que ara es diuen demòcrates. Per acabar va exhortar als presents a la militància, a la col·laboració, a l'esforç personal, per aconseguir la victòria de Catalunya.

L'acte va acabar amb el cant de "Els Segadors".

36 lugares y carteleras, para colocación de propaganda y 4 locales para celebración de mitines.

Seguint la sèrie de presentacions que està duent a terme Convergència Democràtica de Catalunya a l'Alt Empordà, el diumenge passat dia 15 de maig, a la Sala del Patronat pràcticament plena de públic, va tenir lloc la presentació del partit a la ciutat de Figueres.

L'acte va iniciar-se amb la presentació de Josep Montalat a petició del qual, el públic assistent posat dempeus guardà un emocionat minut de silenci en homenatge als morts en els darrers esdeveniments d'Euzkadi. Tot seguit va retre homenatge a tots els lliutadors per la democràcia i la llibertat, fent especial esment del desaparegut Josep Pallach.

A continuació Josep M.^a Capella va exposar la necessitat de la militància política.

El artículo 41 de la Ley electoral estableció de forma contundente que los Ayuntamientos debían señalar los locales oficiales y lugares abiertos al uso público para la celebración de actos de los distintos partidos políticos de cara a las elecciones del próximo día 15 de junio.

Parece que en nuestra ciudad podrían habilitarse tres locales oficiales y un lugar abierto para su utilización en la próxima campaña electoral, que serían los siguientes: Delegación Comarcal de Sindicatos, Casa de la Juventud y Museu de l'Empordà. Hemos calculado que estos tres locales tienen cada uno una cabida aproximada de 150 personas. El local abierto sería

la Pista Polideportiva, en la que podrían caber entre las gradas y la pista unas mil personas.

En lo que se refiere a los lugares y carteleras para la colocación de la propaganda electoral, el Ayuntamiento dispone de diez plafones de publicidad de medidas 1,70 a 1,60 situados en diferentes puntos de la población, algunos de ellos muy céntricos pero otros que no lo son. También existen paredes de casas de propiedad particular en las cuales se viene fijando propaganda de diferente tipo y que podrían adaptarse para este caso. Hay unos trece lugares. Luego vienen las grandes posibilidades que ofrece la parte del fondo del solar del antiguo Hospital, entre las calles Rutila y Castelló, de amplias dimensiones y notable visibilidad. Aparte de ello, parece que el Ayuntamiento instalará doce carteleras provisionales en la Rambla, indiscutiblemente el lugar más céntrico. Con ello cada coalición política dispondría de su espacio correspondiente.



Comparamos monedas antiguas
de ORO, PLATA y BRONCE

HISPANIA

FILATELIA - NUMISMATICA

Monturiol, 2 - Tel. 50 24 83 FIGUERAS